

Title (en)

RECLOSABLE BAG AND SEALING STRIP FOR USE THEREIN.

Title (de)

WIEDERVERSCHLIESBARER SACK UND DICHTUNGSBAND DAZU.

Title (fr)

SAC REFERMABLE ET BANDE DE FERMETURE RELATIVE.

Publication

EP 0244426 A1 19871111 (EN)

Application

EP 86905125 A 19860818

Priority

US 79096685 A 19851024

Abstract (en)

[origin: WO8702646A1] A tamperproof, resealable bag (10) having unique hook and loop sealing strips (70). The bag is made from a flexible, frangible material such as paper and includes a flap (58). A strip of adhesive (60) is disposed along the bottom edge (62) of the flap to secure it to front piece (48). A cord (64) is disposed between the flap and the front piece between the top of the adhesive strip and the lower edges of the sealing strips with a gripping end extending outwardly. The strips are adhesively attached to the flap and the front piece, respectively. When the cord is pulled, the flap is torn adjacent the lower edge of the strips so that one strip can be gripped and pulled to detach them from one another without detaching the flap from its strip. The strips may include an area (92) where the hooks are not included such that the strips can be rolled apart for gripping.

Abstract (fr)

Sac refermable (10) mettant en évidence toute tentative d'ouverture et possédant des bandes de fermeture (70) à crochets et boucles. Le sac se compose d'un matériau flexible et déchirable tel que du papier et comprend un volet (58). Une bande d'adhésive (60) est disposée le long du bord inférieur (62) du volet pour le fixer sur la partie avant (48) du sac. Une cordelette (64) est disposée entre le volet et la partie avant entre la partie supérieure de la bande adhésive et les bords inférieurs des bandes de fermeture et présente une extrémité d'accrochage s'étendant vers l'extérieur. Les bandes sont collées sur le volet et sur la partie avant, respectivement. Lorsqu'on tire sur la cordelette, le volet est déchiré à proximité du bord inférieur des bandes, ce qui permet de saisir une bande et de la tirer pour la détacher de l'autre bande, sans toutefois détacher le volet de sa bande adhésive. Les bandes peuvent comprendre une zone (92) dépourvue de crochets permettant d'écarteler les bandes pour les saisir.

IPC 1-7

B65D 33/22

IPC 8 full level

A44B 18/00 (2006.01); **B65D 33/24** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

A44B 18/00 (2013.01 - EP); **B65D 33/22** (2013.01 - KR); **B65D 33/24** (2013.01 - EP); **B65D 2313/02** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8702646 A1 19870507; AU 6222786 A 19870519; CA 1302973 C 19920609; EP 0244426 A1 19871111; EP 0244426 A4 19890216;
ES 2001567 A6 19880601; KR 870700559 A 19871230; NZ 217307 A 19880330; ZA 865754 B 19870325

DOCDB simple family (application)

US 8601679 W 19860818; AU 6222786 A 19860818; CA 515886 A 19860813; EP 86905125 A 19860818; ES 8601293 A 19860822;
KR 870700540 A 19870624; NZ 21730786 A 19860821; ZA 865754 A 19860731